
 
 

 

Protokół Nr 15/16 

z posiedzenia Komisji Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 

które odbyło się w dniu 13 czerwca 2016 roku w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli.  

Rozpoczęcie obrad o godz. 1532 zakończenie o godz. 1614 

 

W posiedzeniu Komisji Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej wzięło udział 9 radnych. 

Nieobecni byli: Ryszard Andres.  

Posiedzeniu przewodniczył Sebastian Nabrzeski Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej, zwanej dalej Komisją Ochrony Zdrowia. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o działalności Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego. 

4. Zaopiniowanie wykonania budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 2015. 

5. Opiniowanie materiałów na Sesję Rady Powiatu. 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zakończenie obrad. 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1. Rozpoczęcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski rozpoczął posiedzenie. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. Listę obecności 

dołączono do protokołu. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski odczytał proponowany 

porządek obrad oraz zapytał, czy radni mają uwagi do przedstawionego porządku obrad? Uwag 

nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosów „za” - 8, „wstrzymujących się” – 0, „przeciw” – 0; 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3.  Informacja o działalności Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego. 

W trakcie omawiania punktu 3 do Członków Komisji dołączył radny Marek Tyza. 



 
 

 

Dyrektor Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Małgorzata Stańczak przedstawiła informację 

o działalności Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego, w tym zmiany w przepisach prawnych, 

które mają wejść w życie w najbliższym czasie, jeżeli chodzi o działalność samodzielnych 

publicznych zakładów opieki zdrowotnej. Dyrektor wyraziła opinię, że brak kontraktu z NFZ 

skutkować będzie likwidacją placówki bądź obowiązkowe będzie finansowanie straty netto 

z budżetu samorządu. Dyrektor dodała, że dla ZPO są to zmiany bardzo niekorzystne i jako 

kierownik placówki sygnalizowała sprzeciw wobec wprowadzanych przepisów poprzez różne 

organizacje. Radny Marek Ujda stwierdził, że proponowane przez ustawodawcę zmiany, jeżeli 

chodzi o kardiologię są równie niepokojące. Radny wyraził obawę o przyszłość oddziałów 

kardiologicznych. Stwierdził, że nieopłacalność zabiegów spowoduje ograniczenie usług w tym 

sektorze i korzystaniu z nich za granicą.   

Przewodniczący Komisji Zdrowia stwierdził, że są to niepokojące zmiany i prosił Dyrektor 

o informowanie na bieżąco o sytuacji. Na tym dyskusję zakończono. Przewodniczący Komisji 

Sebastian Nabrzeski zapytał, czy Członkowie Komisji Zdrowia mają pytania lub uwagi do 

przedstawionej informacji? Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Komisja Zdrowia zapoznała się z informacją o działalności Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego. 

 

Ad. 4.    Zaopiniowanie wykonania budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 2015. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy Członkowie Komisji Zdrowia mają 

pytania lub uwagi do przedstawionego wykonania budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 

2015? Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie za pozytywną opinią.   

Głosy „za” – 8, „przeciw” – 0, „wstrzymujące”- 1.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 2015.  

  

Ad. 5. Opiniowanie materiałów na Sesję Rady Powiatu. 

Ocena stanu dróg na terenie Powiatu Stalowowolskiego. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy Członkowie Komisji Zdrowia mają 

pytania lub uwagi do Oceny stanu dróg na terenie Powiatu Stalowowolskiego? Uwag i pytań nie 

zgłoszono.  

Komisja zapoznała się z oceną stanu dróg na terenie Powiatu Stalowowolskiego. 



 
 

 

Sprawozdanie z realizacji programu „Promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku 

pracy na lata 2011 – 2015”. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy Członkowie Komisji Zdrowia mają 

pytania lub uwagi do Sprawozdania z realizacji programu „Promocji zatrudnienia oraz 

aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2011 – 2015”? Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Komisja zapoznała się ze Sprawozdaniem z realizacji programu „Promocji zatrudnienia oraz 

aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2011 – 2015”. 

 

Realizacja zadań Powiatu w zakresie promocji powiatu. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski wyraził opinię, że promocja Powiatu jest 

zauważalna i zasugerował, aby przy planowaniu budżetu na 2016 rok zwiększyć środki na 

promocję. Przewodniczący Komisji zapytał, czy Członkowie Komisji Zdrowia mają pytania lub 

uwagi do przedstawionej Realizacji zadań Powiatu w zakresie promocji? Uwag i pytań nie 

zgłoszono.  

Komisja zapoznała się z realizacją zadań Powiatu w zakresie promocji. 

 

Realizacja opieki medycznej oraz stan rozpoczętych inwestycji (potrzeby i niezbędne środki) w 

jednostkach, dla których organem prowadzącym jest Powiat Stalowowolski - Zakład 

Pielęgnacyjno-Opiekuńczy SP ZOZ i SP ZZOZ Powiatowy Szpital Specjalistyczny. 

 W trakcie omawiania realizacji grono radnych opuścił radny Stanisław Anioł oraz Mariusz Sołtys. 

  

Dyrektor SP ZZOZ Edward Surmacz, zwrócił uwagę, że bardzo negatywnym czynnikiem dla 

realizacji kosztownych i koniecznych inwestycji stalowowolskiego Szpitala będzie 

przygotowana Mapa Potrzeb Zdrowotnych dla Województwa Podkarpackiego, która ma stać się 

podstawą do kontraktowania świadczeń w przyszłości. Dokument ten zakłada m.in. brak 

kontraktowania dla dwóch oddziałów ginekologiczno – położniczych oraz dwóch 

pediatrycznych na obszarze Nowa Dęba – Tarnobrzeg – Stalowa Wola. Plany te stawiają pod 

dużym znakiem zapytania przyszłość stalowowolskich oddziałów: ginekologiczno – 

położniczego oraz pediatrycznego.  Kolejnym negatywnym sygnałem jest fakt, że konkursy 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego, 

w których Szpital widzi nadzieję na pozyskanie środków m.in. na budowę nowego Bloku 

Operacyjnego, Centralnej Sterylizatorni czy Prosektorium, zostaną ogłoszone dopiero po 

ostatecznym zaakceptowaniu Mapy Potrzeb Zdrowotnych, a więc najwcześniej około marca 

2017 roku, a nie tak jak pierwotnie planowano w IV kwartale 2016 roku. To opóźni szansę na 

realizację kluczowych inwestycji w Szpitalu. Równie negatywnym czynnikiem jest nie tylko 

zapowiadana wcześniej przez Radnego Marka Ujdę przecena usług kardiologicznych, ale także 



 
 

 

przecena procedur w zakresie chirurgii naczyniowej i ortopedii (szczególnie stawów 

biodrowych, kolan, miednicy), które realizuje Szpital w Stalowej Woli.  Natomiast zapowiadana 

podwyżka wycen procedur pediatrycznych dotyczyć ma usług bardzo wysokospecjalistycznych, 

które nie są realizowane w stalowowolskiej lecznicy. Dyrektor Edward Surmacz wspomniał 

również, że kilka dni temu odbyło się posiedzenie Rady Społecznej Szpitala, na której Rada 

przyjęła uchwałę, w której zaopiniowała pozytywnie wprowadzenie do programu finansowo – 

inwestycyjnego Szpitala zakup nowego Angiografu dla Oddziału Kardiologicznego II. 

Szacunkowy koszt urządzenia to ok. 3 mln złotych. Radny Marek Ujda dodał, że z niepokojem 

przyjmuje kolejne informacje o planowanych likwidacjach oddziałów i choć intencją autorów 

zmian jest chęć powstrzymania gwałtownie postępującej prywatyzacji służby zdrowia 

i wzmocnienie publicznych szpitali, to efekt końcowy może być zupełnie odwrotny od 

zamierzonego. Radny Wojciech Korkowski dodał, że jego również niepokoją zmiany 

w systemie służby zdrowia i ma nadzieję, że przynajmniej z części proponowanych pomysłów 

ustawodawcy się wycofają. Radny Wojciech Korkowski stwierdził także, że najbardziej zmiany 

te uderzą w samorząd, ponieważ te jednostki samorządowe, których nie będzie stać na pokrycie 

ujemnych wyników szpitali, zmuszone będą do ich likwidacji, a nie przekształcenia w spółki, co 

jest rozwiązaniem znacznie bardziej racjonalnym i opłacalnym rozwiązaniem.  

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy Członkowie Komisji Zdrowia mają 

jeszcze pytania lub uwagi do informacji? Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

Komisja zapoznała się z realizacją opieki medycznej oraz stan rozpoczętych inwestycji (potrzeby 

i niezbędne środki) w jednostkach, dla których organem prowadzącym jest Powiat Stalowowolski 

- Zakład Pielęgnacyjno-Opiekuńczy SP ZOZ i SP ZZOZ Powiatowy Szpital Specjalistyczny. 

 

Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Powiatu Stalowowolskiego za rok 2015. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy Członkowie Komisji Zdrowia mają 

pytania lub uwagi do Sprawozdania finansowego Powiatu Stalowowolskiego za rok 2015? Uwag 

i pytań nie zgłoszono.   

Komisja zapoznała się ze Sprawozdaniem finansowym Powiatu Stalowowolskiego za rok 2015. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu 

Stalowowolskiego za 2015 rok. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy Członkowie Komisji Zdrowia mają 

pytania lub uwagi do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Powiatu Stalowowolskiego za 2015 rok? Uwag i pytań nie zgłoszono.   



 
 

 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie za pozytywną opinią. 

Głosy „za” – 6, „przeciw” – 0, „wstrzymujące”- 1.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Powiatu Stalowowolskiego za 2015 rok. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia 

absolutorium dla Zarządu Powiatu Stalowowolskiego z tytułu wykonania budżetu Powiatu 

Stalowowolskiego za rok 2015. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy Członkowie Komisji Zdrowia mają 

pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie za pozytywną opinią. 

Głosy „za” – 6, „przeciw” – 0, „wstrzymujące”- 1.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu Stalowowolskiego z tytułu wykonania budżetu 

Powiatu Stalowowolskiego za rok 2015. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy Członkowie Komisji Zdrowia mają 

pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie za pozytywną opinią. 

Głosy „za” – 7, „przeciw” – 0, „wstrzymujące”- 0.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej Uchwałę 

Nr XL/291/2014 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 25 marca 2014 roku w sprawie 

nadania Statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej Zakładowi 

Pielęgnacyjno – Opiekuńczemu w Stalowej Woli. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy Członkowie Komisji Zdrowia mają 

pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie za pozytywną opinią. 

Głosy „za” – 7, „przeciw” – 0, „wstrzymujące”- 0.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej 

Uchwałę Nr XL/291/2014 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 25 marca 2014 roku w sprawie 



 
 

 

nadania Statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej Zakładowi 

Pielęgnacyjno – Opiekuńczemu w Stalowej Woli. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu Stalowowolskiego na rok 2016. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy Członkowie Komisji Zdrowia mają 

pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie za pozytywną opinią. 

Głosy „za” – 6, „przeciw” – 0, „wstrzymujące”- 1.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na rok 2016. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVII/126/2016 Rady Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 25 kwietnia 2016 roku w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2016 rok (autopoprawka). 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy Członkowie Komisji Zdrowia mają 

pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie za pozytywną opinią. 

Głosy „za” – 6, „przeciw” – 0, „wstrzymujące”- 1.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVII/126/2016 

Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 25 kwietnia 2016 roku w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu Stalowowolskiego na 2016 rok (autopoprawka). 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Stalowowolskiego do 

realizacji projektu pn. „Dzielimy się bogactwem i różnorodnością Europy” w ramach Programu 

Erasmus +. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy Członkowie Komisji Zdrowia mają 

pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie za pozytywną opinią. 

Głosy „za” – 7, „przeciw” – 0, „wstrzymujące”- 0.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała uchwałę w sprawie przystąpienia Powiatu Stalowowolskiego 

do realizacji projektu pn. „Dzielimy się bogactwem i różnorodnością Europy” w ramach 

Programu Erasmus +. 

 



 
 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Stalowowolskiego do 

realizacji projektu pn. „Mobilność nauczycieli – europejska jakość kształcenia” w ramach 

Programu Erasmus +. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy Członkowie Komisji Zdrowia mają 

pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie za pozytywną opinią. 

Głosy „za” – 7, „przeciw” – 0, „wstrzymujące”- 0.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała uchwałę w sprawie przystąpienia Powiatu Stalowowolskiego 

do realizacji projektu pn. „Mobilność nauczycieli – europejska jakość kształcenia” w ramach 

Programu Erasmus +. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia herbu, flagi, banneru i flagi stolikowej 

Powiatu Stalowowolskiego oraz zasad ich użytkowania. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy Członkowie Komisji Zdrowia mają 

pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie za pozytywną opinią. 

Głosy „za” – 5, „przeciw” – 1, „wstrzymujące”- 1.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie ustanowienia herbu, flagi, 

banneru i flagi stolikowej Powiatu Stalowowolskiego oraz zasad ich użytkowania. 

 

Ad. 6. Przyjęcie protokołu 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy Członkowie Komisji Zdrowia mają 

pytania lub uwagi do protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie za przyjęciem protokołu. 

Głosy „za” – 6, „przeciw” – 0, „wstrzymujące”- 1.  

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 7.  Wolne wnioski.  

 Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad. 8. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zamknął obrady Komisji Ochrony Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej. 

 
Protokołowała: 
Katarzyna Safin 

  

 

Przewodniczący Komisji 

Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 

Sebastian Nabrzeski 

 


